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Protokół nr 148/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 29 sierpnia 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

2. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

Nieobecny: Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu.  

       

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu 

4. Pani Barbara Cichecka   - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu  

5. Pan Mirosław Kubiak  - dyrektor Specjalnego Ośrodka   

        Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach

        (SOSzW) 

6. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw    

        Społecznych w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu (OZ) 

7. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego   

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu   

        (SPZOZ) 
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8. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, 

        Kartografii, Katastru i Gospodarki 

        Nieruchomościami Starostwa Powiatowego

        w Wieluniu  

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia wysokości 

opłaty za posiłki w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu oraz terminu i sposobu  

jej wnoszenia.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia  

wysokości opłaty za posiłki w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach oraz terminu i sposobu jej wnoszenia.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku  

ze złożeniem wniosku i realizacją projektu pn. Z historią w przyszłość w ramach 

programu Ponadnarodowa mobilność uczniów PO WER.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych  

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na okres od 1.09.2022 r. do 31.12.2022 r.  

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 29.07.2022 r. oraz w dniu 19.08.2022 r.  
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9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie wycięcia drzew znajdujących się na działce  

nr 30/13 obręb 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego 

oddanej w użytkowanie SP ZOZ w Wieluniu.  

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu 

następujących umów najmu: 

− sala konferencyjna WB1 ze stanowiskiem multimedialnym i nagłośnieniem  

z Fundacją Świetna Rodzina, 

− sala konferencyjna WB1 z Panią                , 

− sala lekcyjna z Robocreator Sp. z o.o., 

− hala sportowa ze Stowarzyszeniem WKS Wieluń. 

11. Wyrażenie zgody na wdrożenie procedury zmierzającej do przeprowadzenia 

drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 

działka numer: 1117, 1128, 1223, 1227 o łącznej powierzchni 8,0500 ha, położonej 

w obrębie Skrzynno, gm. Ostrówek, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego.  

12. Zaakceptowanie projektu aneksu do porozumienia z dnia 7.12.2018 r. pomiędzy 

Zarządem Powiatu w Wieluniu, reprezentowanym przez Przewodniczącego 

Zarządu Powiatu w Wieluniu i Wicestarostę Wieluńskiego a PGE Dystrybucja S.A. 

z/s w Lublinie, 20-340 Lublin, ul. Garbarska 21A w imieniu, której działa PGE 

Dystrybucja S.A. Oddział Łódź z/s 90-021 Łódź, ul. Tuwima 58, reprezentowana 

przez Dyrektora Rejonu Energetycznego Bełchatów  dotyczącego trasy przyłącza 

i lokalizacji złącza ZP1A dla zasilania szafy teletechnicznej, zlokalizowanej  

na działce nr 290/2 przy ul. Piłsudskiego 6 w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania  

komisji przetargowej do przeprowadzenia pierwszego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości - dot. nieruchomości położonej  

w obrębie Dąbrowa, gm. Wieluń oznaczonej w ewidencji gruntów numerem działki 

826/4 o pow. 0,0108 ha, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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15. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego  

oraz planu finansowego samorządowej instytucji kultury i samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej za I półrocze 2022 r. wraz z informacją 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

za I półrocze 2022 r. - temat sesyjny.  

16. Sprawy bieżące. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie CXLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył CXLVIII posiedzenie 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział w posiedzeniu 

Zarządu.   

   

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmować będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są propozycje 

zmiany porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

porządku obrad.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął porządek 

obrad (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny: Pan Marek Kieler).  

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że Zarząd będzie 

obradował zgodnie z proponowanym porządkiem obrad. Nadmienił, że w punkcie  

pn. „Sprawy bieżące” będą jeszcze dwie sprawy, które Zarząd otrzymał.  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia wysokości 

opłaty za posiłki w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu oraz terminu i sposobu  

jej wnoszenia.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia  

wysokości opłaty za posiłki w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach oraz terminu i sposobu jej wnoszenia.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku  

ze złożeniem wniosku i realizacją projektu pn. Z historią w przyszłość w ramach 

programu Ponadnarodowa mobilność uczniów PO WER.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych  

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na okres od 1.09.2022 r. do 31.12.2022 r.  

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 29.07.2022 r. oraz w dniu 19.08.2022 r.  
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9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie wycięcia drzew znajdujących się na działce  

nr 30/13 obręb 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego 

oddanej w użytkowanie SP ZOZ w Wieluniu.  

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu 

następujących umów najmu: 

− sala konferencyjna WB1 ze stanowiskiem multimedialnym i nagłośnieniem  

z Fundacją Świetna Rodzina, 

− sala konferencyjna WB1 z Panią              , 

− sala lekcyjna z Robocreator Sp. z o.o., 

− hala sportowa ze Stowarzyszeniem WKS Wieluń. 

11. Wyrażenie zgody na wdrożenie procedury zmierzającej do przeprowadzenia 

drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 

działka numer: 1117, 1128, 1223, 1227 o łącznej powierzchni 8,0500 ha, położonej 

w obrębie Skrzynno, gm. Ostrówek, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego.  

12. Zaakceptowanie projektu aneksu do porozumienia z dnia 7.12.2018 r. pomiędzy 

Zarządem Powiatu w Wieluniu, reprezentowanym przez Przewodniczącego 

Zarządu Powiatu w Wieluniu i Wicestarostę Wieluńskiego a PGE Dystrybucja S.A. 

z/s w Lublinie, 20-340 Lublin, ul. Garbarska 21A w imieniu, której działa PGE 

Dystrybucja S.A. Oddział Łódź z/s 90-021 Łódź, ul. Tuwima 58, reprezentowana 

przez Dyrektora Rejonu Energetycznego Bełchatów  dotyczącego trasy przyłącza 

i lokalizacji złącza ZP1A dla zasilania szafy teletechnicznej, zlokalizowanej  

na działce nr 290/2 przy ul. Piłsudskiego 6 w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania  

komisji przetargowej do przeprowadzenia pierwszego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości - dot. nieruchomości położonej  

w obrębie Dąbrowa, gm. Wieluń oznaczonej w ewidencji gruntów numerem działki 

826/4 o pow. 0,0108 ha, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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15. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego  

oraz planu finansowego samorządowej instytucji kultury i samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej za I półrocze 2022 r. wraz z informacją 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

za I półrocze 2022 r. - temat sesyjny.  

16. Sprawy bieżące. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie CXLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

wysokości opłaty za posiłki w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu oraz terminu  

i sposobu jej wnoszenia.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Barbarę 

Cichecką – dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu oraz panią Małgorzatę 

Zygmunt – z-cę naczelnika Wydziału Edukacji. Zapytał, czy pani dyrektor lub pani 

naczelnika chciałaby zabrać głos i wprowadzić do tematu.  

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

powiedziała, że złożyła wniosek o podwyższenie kwoty, która obowiązywała  

od 1.11.21 r. Wiadomo, że ceny żywności znacznie wzrosły, zaplanowała to na ten 

moment o 25% więcej, z 16 zł na 20 zł. Podkreśliła, że według niej na ten moment  

to wystarczy.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 956/22  w sprawie uzgodnienia wysokości opłaty za posiłki w Międzyszkolnej Bursie 

w Wieluniu oraz terminu i sposobu jej wnoszenia (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler).        

 Uchwała Nr 956/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

wysokości opłaty za posiłki w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach oraz terminu i sposobu jej wnoszenia. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana dyrektora 

Mirosława Kubiaka. Zapytał, czy pan dyrektor chciałby coś dodać do przedstawionego 

materiału.   

Pan Mirosław Kubiak - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedział, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to jest stawka 

całodzienna dla osób mieszkających w internacie. 

 Pan Mirosław Kubiak - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedział, że tak.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu stwierdził, że to jest dosyć duża 

różnica w porównaniu z internatem.  

 Pan Mirosław Kubiak - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedział, że ta różnica zawsze była. To też 

jest wielkość porcji – w Bursie są dzieci powyżej 15 roku życia, a w SOSZW są dzieci 

małe od szkoły podstawowej. Dodał, że to też wynika z tego, że co roku jesienią  

są wspierani warzywami, itp. rzeczami i to też biorą w kalkulacji pod uwagę.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to jest sam „wsad 

do garnka”.  

Pan Mirosław Kubiak - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedział, że tak.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ile było do tej pory.  

Pan Mirosław Kubiak - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach przekazał, że do tej pory było 12 zł. Dodał,  

że zaczynają nowy rok szkolny, wiadomo jaka jest sytuacja, natomiast będzie 

dogłębna analiza po wrześniu i jeżeli będzie taka konieczność to będą tę stawkę 

weryfikować. Natomiast w tej chwili myśli, że jest to zasadne, nie jest to duża podwyżka 

dla rodziców, opiekunów, ale wspiera ich budżet na posiłki.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 957/22 w sprawie uzgodnienia wysokości opłaty za posiłki w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach oraz terminu i sposobu jej wnoszenia 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 957/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku  

ze złożeniem wniosku i realizacją projektu pn. Z historią w przyszłość w ramach 

programu Ponadnarodowa mobilność uczniów PO WER.  

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani naczelnik 

Małgorzacie Zygmunt.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem tej uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 958/22 zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 

im. Jana Długosza w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w związku ze złożeniem wniosku i realizacją projektu pn. Z historią  

w przyszłość w ramach programu Ponadnarodowa mobilność uczniów PO WER 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny: Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 958/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych  

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na okres od 1.09.2022 r.  

do 31.12.2022 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zaproponowali 

podział zgodny z tym, co w tej chwili znajduje się w planach finansowych i zostało  

to ustalone na początku roku przy planowaniu budżetu. Otworzył dyskusję. Nikt się  

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem tej uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 959/22 w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych przeznaczonych  

na wypłatę dodatków motywacyjnych dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na okres 

od 1.09.2022 r. do 31.12.2022 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Marek Kieler). 

Uchwała Nr 959/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy dyrektor musi się  

w tym zmieścić, czy może np. wykorzystać z innego § na motywacyjne. Zaznaczył,  

że pyta czysto teoretycznie jakby to było, że ma np. niewykorzystany planowany  

§ na płacach i powiedzmy zostaje mu jakaś kwota z planu i wypłacił to w ramach 

motywacyjnego. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że to zależy  

od Zarządu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy powinien się zwrócić 

o zmianę §.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie, tutaj  

na pewno nie musiałby zmieniać żadnego §, ponieważ wszystkie wynagrodzenia  

są w tym samym § 4790. Natomiast są pewne zasady i ramy, których dyrektorzy 

powinni się trzymać i jeżeli chciałby więcej to powinien… 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że powinien zgłosić 

problem do Zarządu jak gdyby przeznaczenia środków na to z innej puli. Nadmienił, 

że pytanie jest czysto teoretyczne, po prostu chciał wiedzieć.  

 

   

  

Pkt 8 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 29.07.2022 r. oraz w dniu 19.08.2022 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią dyrektor Annę 

Freus oraz panią kierownik Patrycję Świtalską. Nadmienił, że są to dość ważne 

uchwały, więc poprosił o krótki komentarz w tej sprawie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o zmiany organizacyjne 

przeniesienie z Działu Kadr do Działu Rozliczeń Świadczeń Medycznych. Dodał,  

że wydaje mu się, że takie coś było przeniesione w zakresie obowiązków. Zaznaczył, 
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że mówi o Statucie, gdzie było przeniesione koordynowanie działań aktualizujące akta 

organizacyjne, Statut szpitala, Regulamin z Działu Techniczno-Organizacyjnego  

do Działu Rozliczenia Świadczeń.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Przekazała, że ta zmiana jest również z pełną świadomością dlatego, że biorąc pod 

uwagę zmiany w Regulaminie organizacyjnym to, co zaszło u nich, że zmiana  

w Regulaminie organizacyjnym została doprowadzona, ale cenniki robi Dział 

Rozliczeń. Nadmieniła, że wyciągając wnioski z tej omyłki uważa, że zasadne jest 

wykonywanie tych działań w Dziale Rozliczeń, dlatego też wszystko z wszystkim musi 

się zgadzać, czyli Księga Rejestrowa z Regulaminem organizacyjnym, ze Statutem  

w związku, z czym te tematy są w jednej komórce organizacyjnej. Przekazała, że jeśli 

chodzi o 20-ty to ma tutaj materiały z dwóch uchwał Rady Społecznej, ale było  

to uzgodnione w ten sposób dla zachowania kolejności uchwał i wszystkie uchwały  

do Zarządu trafiały. Jeśli chodzi o uchwałę Nr 20/2022 i uchwałę Nr 22/2022 to dotyczą 

tego samego z tym, że trochę różnego zakresu. Przekazała, że uchwała Nr 20/2022 

dotyczyła zwiększenia o 5 łóżek na Oddziale Internistycznym, ale to było przed  

jej rozmową z dyrektorem z Narodowego Funduszu Zdrowia (NFZ). Po tej rozmowie 

zdecydowali o zwiększeniu o 10 łóżek Oddziału Internistycznego, bo są w stanie 

fizycznie tego dokonać, obsłużyć załogą bez dodatkowych kosztów. Dodała,  

że otrzymała informację, że zostanie przeliczony ryczałt, jeśli chodzi o te 10 łóżek 

internistycznych.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego 10,  

a nie 15.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że 10,  

bo 15 nie byliby w stanie fizycznie i nie dostała też „zielonego światła” z NFZ na 15.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie tych 10 zapytał,  

czy będzie przeliczenie ryczałtu, czy jakaś symulacja była, czy na razie jeszcze nic nie 

wiadomo, co to nam da.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że wiadomo,  

że na pewno nam da i myśli, że za chwileczkę będą mieć aneks do umowy, więc  

nie ma co szacować. Dodała, że wstępnie szacowała, że byłaby to kwota około  

100 tys. zł miesięcznie, ale to są szacunki na podstawie obliczenia liczby łóżek, 

wielkości ryczałtu itd., wcale nie musi to być taka kwota. W każdym razie wycena, jeśli 

chodzi o łóżka internistyczne wewnętrzna w NFZ, uznawana jest do tej pory  
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za niewystarczającą i wie, że mają być przeliczenia jeszcze wyższe, jeśli chodzi  

o łóżka internistyczne, jeśli chodzi o Chirurgię Ogólną, więc zmiany w tym zakresie  

są w pełni zasadne ze względów finansowych, ale również opieki nad pacjentami,  

bo tych pacjentów internistycznych jest dużo. Z pojawieniem się nowej pani ordynator, 

nowej załogi widzą dużą różnicę i duże zwiększenie liczby pacjentów internistycznych. 

Jest to pewnie zależne od lekarza, ale pewnie nie tylko, od sytuacji w innych szpitalach, 

itd.    

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze jakieś 

pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do uchwał Nr 21/2022 

i 23/2022 dotyczących hospicjum i Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego (ZOL). Zapytał, 

jak tutaj jest z kontraktami.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że jeśli 

chodzi o Zakład Opiekuńczo-Leczniczy to na podstawie rozmów z dyrektorem NFZ 

oddziału łódzkiego ma informację, że jest duża szansa, żeby dostali kontraktowanie  

na ZOL. Nadmieniła, że pan dyrektor mówił o szansie na razie na 20 łóżek, niemniej 

jednak wnioskują o 35, bo biorąc pod uwagę możliwości lokalowe oraz obsługę 

personelu dla nich im więcej tym lepiej. Podkreśliła, że biorąc pod uwagę nowe stawki, 

itd. myśli, że tutaj generalnie w okolicach 30 łóżek to jest punkt bilansujący się, jeśli 

chodzi o oddział. Zaznaczyła, że u nich będzie to szybciej dlatego, że Zakład 

Opiekuńczo-Leczniczy będą w stanie własną kadrą pielęgniarską, a przede wszystkim 

opiekunek medycznych, obstawić. Dlatego, że tutaj nie ma tak rygorystycznych norm. 

ZOL nie wymaga etatu lekarskiego, więc będzie oczywiście lekarz internista 

konsultujący, ale również jest po rozmowie z panią ordynator Interny i nie będzie tutaj 

żadnego problemu. Dodała, że u nich punkt bilansujący się, jeżeli chodzi o stronę 

finansową będzie już przy tych 20 łóżkach i będzie według niej jakaś korzyść 

finansowa. Nadmieniła, że biorąc pod uwagę lokalowe możliwości, starzejące się 

społeczeństwo i to, że na tych Oddziałach Internistycznych zauważają czasami zbyt 

długie pobyty związane z tym, że tych pacjentów nie ma gdzie oddać.  

Ci pacjenci nie wymagają już opieki szpitalnej, ale wymagają jakiegoś miejsca.  

Jeśli w strukturach mieliby ZOL, to rotacja tych pacjentów byłaby płynniejsza i mniejszy 

problem dla lekarzy internistów, dlatego znając specyfikę swojej pracy bardzo 

entuzjastycznie podchodzą do Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego na terenie naszego 

szpitala. Twierdzą, że to usprawni ich pracę. Dlatego poczekają jaka będzie decyzja. 
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Walczą o 35 łóżek odnośnie ZOL-u. Podkreśliła, że jeżeli chodzi o paliatywną  

i Hospicjum Stacjonarne, to tutaj otwieramy sobie możliwość w Księdze Rejestrowej  

na razie bez zmian organizacyjnych. Dlatego, że biorąc pod uwagę możliwości 

kontraktowe i sferę kosztową, którą musieliby tutaj podjąć, nie ma mowy  

o zbilansowaniu się. Powiedziała, że chciałaby, aby w Księdze Rejestrowej taka 

możliwość była i to jest na takiej zasadzie, że jeśli NFZ otworzy konkurs  

na tę dziedzinę, a on będzie atrakcyjny dla nich i będą mieli siły i środki,  

żeby tę działalność poprowadzić, to wtedy zdecydują się na wystartowanie  

w konkursie, a będą mieli otwartą ścieżkę właśnie przez to, że mają taką możliwość  

w Księdze Rejestrowej. Dodała, że ta uchwała wynika trochę z jej rozmowy z panem 

dyrektorem NFZ, że jest tutaj chęć, aby w wojewódzkie łódzkim te działania 

rozszerzać, jeśli chodzi o Hospicjum Stacjonarne. Przekazała, że nie startują  

w konkursie, który aktualnie jest ogłoszony, ale chcą mieć taką możliwość  

na przyszłość.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze jakieś 

pytania.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, kiedy te oddziały mogłyby 

być uruchomione.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że chciałaby 

od 1.09. Zakład Opiekuńczo-Leczniczy i od 1.09. te 10 łóżek internistycznych. 

Nadmieniła, że pisma już zostały wysłane do NFZ.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nie jest 

potrzebna uchwała Rady Powiatu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że z jej informacji wynika, że nie, w Księdze Rejestrowej zostało to już zgłoszone.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, ile pacjent może 

przebywać w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że tutaj 

rzeczywiście są możliwe długie pobyty, aczkolwiek pierwszy jest chyba na pół roku. 

Na razie jest tak, że jest niestety widoczne zapotrzebowanie na tego typu usługi,  

bo to nie jest nic wesołego, że takie coś jest, ale myśli, że jak pacjenci będą mieć dobrą 

opiekę to jest na plus.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji dyrektora.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął informację   

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 

29.07.2022 r. oraz w dniu 19.08.2022 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Marek Kieler).           

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie wycięcia drzew znajdujących się na działce  

nr 30/13 obręb 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego 

oddanej w użytkowanie SP ZOZ w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał zastępcę naczelnika 

Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami – panią 

Justynę Kałuziak. Otworzył dyskusję.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy trzeba te drzewa 

wyciąć, bo jak patrzył to są tak usytuowane, że w ogóle nie wchodzą  

na ścieżkę, którą trzeba utwardzić.    

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

ale boją się o korzenie i o to, że jak będzie ścieżka, to w przyszłości te korzenie  

tę ścieżkę zdewastują.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że rozmawiał kiedyś  

z lekarzami, którzy narzekali, że przy SOR (Szpitalny Oddział Ratunkowy) wycięto  

już co się dało. Zapytał, czy będziemy tak dalej wycinać, pytając panią dyrektor  

czy widziała co było teraz po ulewie. Podkreślił, że mamy „betonozę” właśnie. Zapytał, 

czy przedtem jak była normalna nieutwardzona to wszystko było dobrze tylko 
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doszliśmy do wniosku, że będzie niestabilne, więc dołożymy grysu i w związku z tym 

grys będzie podnosił korzeniami i musimy wyciąć 3 duże drzewa.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to jest  

jej jedyny argument w sprawie i to, co zostało jej przekazane. Wiadomo, że system 

korzeniowy jest porównywalny do korony drzewa i w związku z tym, jeśli zrobią ścieżkę 

i jeśli jest to zagrożenie, że po roku, 2-3 okaże się, to tu jest ta obawa.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy wykonawcy  

o to do nas wystąpili.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak wykonawcy również przekonywali, że jest taka potrzeba. Biorąc pod uwagę 

teren szpitala to trzeba będzie nasadzać.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że specjaliści pewnie 

wiedzą lepiej, ale dla niego jak już te drzewa mają solidną objętość i system 

korzeniowy, to czy aż taki znaczny będzie przyrost tego korzenia, że ta ścieżka 

podniesie się do góry w ciągu najbliższych 2-3 lat.  

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zwracając się do pani dyrektor 

powiedziała, że obowiązek nasadzenia dostali ostatnio za poprzednio usunięte,  

bo to trzeba zrealizować w ciągu 3 lat.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że tak powinno być 

teoretycznie.  

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami podkreśliła, że tak musi być, bo tam jest 

opłata jak się nie nasadzi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powtórzył, że dla niego to jest 

niepotrzebne wycinanie, ale jeśli jest taka konieczność. Powiedział, że wyraził  

na Zarządzie swoje wątpliwości.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem wniosku 

Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu w sprawie wycięcia drzew znajdujących się na działce 

nr 30/13 obręb 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego 

oddanej w użytkowanie SP ZOZ w Wieluniu.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 2 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”, 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie wycięcia drzew 

znajdujących się na działce nr 30/13 obręb 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność 

Powiatu Wieluńskiego oddanej w użytkowanie SP ZOZ w Wieluniu (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że o tym ostatecznie 

zadecyduje Urząd Miejski, bo głos Zarządu to tylko jakby prawo do złożenia wniosku 

do Urzędu Miejskiego.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że jeśli nasi dendrolodzy 

wypowiedzieli się pozytywnie to Urząd Miejski nie będzie zgłaszał sprzeciwu,  

bo przecież to jest nasze zabezpieczenie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor. 

Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby zabrać głos w sprawach szpitalnych.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że tematów 

oczywiście jest bardzo dużo i bolączek. Jeśli chodzi o inwestycje to ma wstępne 

informacje ze strony firmy budowlanej, jeśli chodzi o SOR (Szpitalny Oddział 

Ratunkowy), że będą wnioskować o niewielkie przedłużenie terminu, więc również  

z panią Patrycją Świtalską będą analizować wszystkie terminy, jeśli chodzi o dostawę 

itd., żeby wszystko się nie „obsunęło” jakoś bardziej, a „obsunięcie”, o którym 

rozmawiają to jest kwestia 3-4 tygodni, czyli to, o czym cały czas jest mowa. Na razie 

ma takie wstępne informacje. Dodała, że troszeczkę to wynika z aury, ostatnio ulewy 

gdzieś chyba zaniepokoiły wykonawcę, że obawiają się, że wchodzimy w gorszą aurę 

pogodową. Nadmieniła, że inwestycja trwa, prace postępują i nic złego się nie dzieje.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jak wygląda sprawa  

z COVID-em, czy przybywa? 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że nadal pojedyncze przypadki. Dodała, że jeszcze się nie zdecydowali nawet  
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na ograniczenia w zakresie odwiedzin. To na co się decydują, to pilnowanie bardziej 

reżimu sanitarnego. Jeśli chodzi o szpital poprawi się oznakowanie w sensie 

informacje o konieczności założenia maseczki, pilnują również bardziej, jeśli chodzi  

o personel, w różnych miejscach w szpitalu pojawią się punkty, żeby pacjent mógł 

sobie wziąć maseczkę szpitalną, więc taka możliwość będzie tym bardziej,  

że dysponują takimi maseczkami z darów i muszą tutaj pilnować okresu ważności. 

Podkreśliła, że na razie wzmacniają reżim, skuteczność jest wystarczająca, aczkolwiek 

z dnia na dzień sytuacja może ulec zmianie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor.  

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu 

następujących umów najmu: 

- sala konferencyjna WB1 ze stanowiskiem multimedialnym i nagłośnieniem  

   z  Fundacją Świetna Rodzina, 

- sala konferencyjna WB1 z Panią            , 

- sala lekcyjna z Robocreator Sp. z o.o., 

- hala sportowa ze Stowarzyszeniem WKS Wieluń. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że są różne ceny. 

Zapytał, z czego to wynika.  

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że to wynika z tego jak 

jest wyposażone pomieszczenie, które jest przedmiotem najmu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy Fundacja nie musi 

mieć pieczątki jak jest z nią umowa podpisana. Nadmienił, że czasami tak jest  

na rachunku bankowym, że firma nie musi mieć pieczątki do identyfikacji, wystarczy 

sam podpis. Zaznaczył, że to jest ta pierwsza umowa. Nadmienił, że zapytał  

z ciekawości.  
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Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że widzi.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął informację  

Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu następujących umów najmu: 

- sala konferencyjna WB1 ze stanowiskiem multimedialnym i nagłośnieniem  

z Fundacją Świetna Rodzina, 

- sala konferencyjna WB1 z Panią                  , 

- sala lekcyjna z Robocreator Sp. z o.o., 

- hala sportowa ze Stowarzyszeniem WKS Wieluń  

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ogłosił 5 minutową przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu Powiatu 

w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

Nieobecny Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu.  

 

Pkt 11 

Wyrażenie zgody na wdrożenie procedury zmierzającej do przeprowadzenia 

drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków  

jako działka numer: 1117, 1128, 1223, 1227 o łącznej powierzchni 8,0500 ha, 

położonej w obrębie Skrzynno, gm. Ostrówek, stanowiącej własność Powiatu 

Wieluńskiego. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody na wdrożenie 

procedury zmierzającej do przeprowadzenia drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków jako działka numer: 1117, 1128, 1223, 1227 o łącznej 

powierzchni 8,0500 ha, położonej w obrębie Skrzynno, gm. Ostrówek, stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził zgodę  

na wdrożenie procedury zmierzającej do przeprowadzenia drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków jako działka numer: 1117, 1128, 1223, 1227 o łącznej 

powierzchni 8,0500 ha, położonej w obrębie Skrzynno, gm. Ostrówek, stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Marek Kieler). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Zaakceptowanie projektu aneksu do porozumienia z dnia 7.12.2018 r. pomiędzy 

Zarządem Powiatu w Wieluniu, reprezentowanym przez Przewodniczącego 

Zarządu Powiatu w Wieluniu i Wicestarostę Wieluńskiego a PGE Dystrybucja 

S.A. z/s w Lublinie, 20-340 Lublin, ul. Garbarska 21A w imieniu, której działa  

PGE Dystrybucja S.A. Oddział Łódź z/s 90-021 Łódź, ul. Tuwima 58, 

reprezentowana przez Dyrektora Rejonu Energetycznego Bełchatów  

dotyczącego trasy przyłącza i lokalizacji złącza ZP1A dla zasilania szafy 

teletechnicznej, zlokalizowanej na działce nr 290/2 przy ul. Piłsudskiego 6  

w Wieluniu. 
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani naczelnik 

Kałuziak.  

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła krótko przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem przedłożonego projektu aneksu  

do porozumienia z dnia 7.12.2018 r. 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

projekt aneksu do porozumienia z dnia 7.12.2018 r. pomiędzy Zarządem Powiatu  

w Wieluniu, reprezentowanym przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Wieluniu 

i Wicestarostę Wieluńskiego a PGE Dystrybucja S.A. z/s w Lublinie, 20-340 Lublin,  

ul. Garbarska 21A w imieniu, której działa PGE Dystrybucja S.A. Oddział Łódź  

z/s 90-021 Łódź, ul. Tuwima 58, reprezentowana przez Dyrektora Rejonu 

Energetycznego Bełchatów dotyczącego trasy przyłącza i lokalizacji złącza ZP1A  

dla zasilania szafy teletechnicznej, zlokalizowanej na działce nr 290/2  

przy ul. Piłsudskiego 6 w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Marek Kieler).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przeprowadzenia pierwszego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości - dot. nieruchomości położonej  

w obrębie Dąbrowa, gm. Wieluń oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 

działki 826/4 o pow. 0,0108 ha, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że sprawa 

dotyczy nieruchomości w Dąbrowie, o której niedawno rozmawiali. Zapytał, czy pani 

naczelnik chciałaby zabrać głos. 
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 Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, czy są jakieś wątpliwości  

co do składu, bo można go zmienić, jeśli Zarząd uważałby, że ktoś z członków Zarządu 

chce brać udział, to skład można zmienić. Dodała, że musi być to tylko osoba dająca 

rękojmie rzetelnego przeprowadzenia.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał pana Wojcieszaka.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie chce.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński z uwagi na brak pytań, 

zarządzi głosowanie „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

  

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 960/22 w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia pierwszego 

przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

 Uchwała Nr 960/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński omówił projekt uchwały. 

Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zarządzi głosowanie „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 961/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu).  

 Uchwała Nr 961/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 15 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego oraz 

planu finansowego samorządowej instytucji kultury i samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej za I półrocze 2022 r. wraz z informacją  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

za I półrocze 2022 r. - temat sesyjny. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał jak będzie wyglądać 

sprawa z podatkami - dochody są idealnie równe 50%, czyli płacone jest ryczałtowo 

1/12 z rocznego, z podatków. Jeżeli dochody będą większe to wyrównanie będziemy 

mieli dopiero w 2024?  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że w 24 r. 

będziemy musieli albo dopłacić ewentualnie dostaniemy większy zwrot. Takie były 

rozmowy z panem ministrem z tego, co się dowiedział wykonanie tych dochodów, czyli 

udziału powiatu w podatkach stanowiących do budżetu państwa. Podatek dochodowy 

od osób fizycznych mamy zaplanowany na kwotę 15 269 000 zł, wykonanie 7 634 000 

zł, czyli idealnie 50% i podatek dochodowy od osób prawnych też idealnie 50%. Dodał, 

że wykonanie dochodów z tytułu podatku dochodowego od osób fizycznych w tamtym 

roku było w wysokości 17 936 000 zł, czyli o ponad 2 700 000 zł mieliśmy wykonanie 

większe niż zaplanowane w tym roku.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zakładamy,  

że prawdopodobnie będziemy mieli jednak na plus, czyli dostaniemy jeszcze jakieś, 

skoro w tamtym roku wykonanie było większe.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie wiem. 

Dodał, że chciałby rzeczywiście zobaczyć jaki będzie projekt Ministerstwa Finansów 

przesłany dla nas na 2023 r. Będą to analizy już z góry jakie będą te udziały. 

Spodziewa się tej informacji w październiku dodając, że ma nadzieję,  

że z niespodzianką, o której się dowiedział w czwartek lub piątek.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że przyszła też 

informacja z MEN-u (Ministerstwo Edukacji Narodowej), że otrzymaliśmy  

180 000 zł wyrównania na podwyżki dla nauczycieli i wyszedł z rządu projekt uchwały, 

która ma dać taką subwencję wyrównawczą dla samorządów i jest tam napisane,  

że powiaty otrzymają minimum 6 100 000 zł jeszcze w tym roku.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tutaj jest „pole  

do popisu” dla Zarządu co z tymi środkami. Odnośnie tych 180 000 zł, o których mówił 

pan starosta, to pomyślał sobie, żeby przeznaczyć je nie na wynagrodzenia, ponieważ 

z informacji jakie ma z jednostek plany na wynagrodzeniach są dobre. Może pod 

koniec roku braknąć, ale trzyma się tej zasady, żeby najpierw zapewnić środki  

na wynagrodzenia, a dopiero myśleć o wydatkach bieżących, odwrotnie niż to było 

wtedy, dlatego też te 180 000 zł, które przyszło wydaje mu się, że też przeznaczy  

na uzupełnienie wydatków bieżących, czyli energii. Dyrektorzy mają poinformować  

go do końca sierpnia, początek września o ich brakach na energii i wydatkach 

bieżących, które musimy uzupełnić.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że § 4260, albo  

§ 43210.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopowiedział, że 4300 też,  

bo usługi niektóre też kosztują, wywozy śmieci takie rzeczy też mogą być większe.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w szpitalu  

w wydatkach majątkowych jest 6 925 000 zł planowane, wykonanie 6%. Zapytał,  

co to jest to pozostałe – czy wyposażenie SOR-u? Chodzi o Rozdział 85111.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wyposażenie 

przenieśliśmy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że 1 509 000 zł to jest 

zakup wyposażenia do szpitala. Mamy ogółem plan 6 925 860 zł, z tego 4 305 zł  

to jest inwestycja dotycząca projektu jeszcze na ZOZ-e, 1 509 500 zł jest  

to wyposażenie z dotacji z ministerstwa, natomiast 5 412 055 zł to jest dotacja na SOR. 

Dokładnie mamy 4 305 zł - tabela nr 3 Plan nakładów majątkowych w 2022 roku i jest 

rozdział i tutaj mamy według zadań: Przebudowa Oddziału Położniczo-

Ginekologicznego i Oddziału Neonatologicznego wraz z zakupem sprzętu  

i wyposażenia medycznego część projektowa, 454 020 zł Realizacja potrzeb  

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu poprzez zakup 

zestawu artroskopowego, aparatu do znieczulenia oraz dodatkowego wyposażenie dla 
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SOR-u, z tego 1 509 500 zł wydatkowaliśmy 454 000 zł i ta dotacja 5 412 000 zł. 

Przekazał, że jeśli chodzi o tę dotację to czeka tylko i wyłącznie na wniosek pani 

dyrektor, bo umowę z panią dyrektor powiat ma podpisaną, żeby przekazać  

jej te pieniądze.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego oraz 

planu finansowego samorządowej instytucji kultury i samodzielnego publicznego 

zakładu opieki zdrowotnej za I półrocze 2022 r. wraz z informacją o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego za I półrocze 2022 r. Dodał, 

że informacja będzie przekazana na sesję i na komisję.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął informację   

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego oraz planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury i samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej za I półrocze 2022 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego za I półrocze 2022 r. - temat sesyjny 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 16 

Sprawy bieżące. 

  

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pierwszą 

sprawą bieżącą jest Zapoznanie z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Łódzkiego 

z dnia 24.08.2022 r. znak: PNIK-I.4131.868.2022 dotyczącym uchwały Nr LVII/337/22 

Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 22.07.2022 r. w sprawie określenia zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan 

zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku 
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realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz 

określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 

zaocznej. Poinformował, że pan przewodniczący przekazał również tę informację 

Zarządowi. Udzielił głosu pani naczelnik Zygmunt.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotową sprawę.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy ta uchwała byłaby 

przyjmowana przez Radę Powiatu.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie. Wykreślenie tych zapisów nie skutkuje 

nieważnością uchwały, która jest podjęta, ona funkcjonuje bez tych zapisów, czyli bez 

tej frazy, która została tam zastrzeżona, że od 1-ego dnia następnego miesiąca i bez 

tego doprecyzowania jak długo trwa lekcja, czyli po prostu wykreślenie tych zapisów.   

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że generalnie skutek 

jest ten sam, bo nie obowiązują zapisy, które zostały zastrzeżone przez wojewodę  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ogłaszamy  

to w Dzienniku Urzędowym, prawda.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że to jest ogłoszone. Zaznaczyła,  

że rozstrzygnięcie jest też opublikowane w Dzienniku Urzędowym tak, jak uchwała.  

To jest obowiązujące, czyli uchwała plus rozstrzygnięcie.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chodzi o kwestie 

zastępstw, że mieliśmy obniżać tygodniowy wymiar godzin od 1 dnia miesiąca 

następującego po dniu, kiedy dany nauczyciel objął zastępstwo i obowiązuje do 1-go 

dnia miesiąca następującego po ustaniu tego okresu, czyli generalnie ten, który 

objąłby zastępstwo 2-go i skończył 28-go nie dostałby nic, a ten, który zacząłby 30-go 

i skończył 2-go dostałby miesięczne obniżenie po prostu, czyli to jest niesprawiedliwe. 

Poprosił o wyjaśnienie jak będzie wyglądało rozliczenie, skoro jest to 

niesprecyzowane.   

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak. Dodała, że obowiązuje ogólna zasada,  
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że nabycie tego uprawnienia następuje w momencie objęcia funkcji, czyli od 1-go dnia, 

dokładnie tak jak każde stanowisko kierownicze: dyrektor, wicedyrektor, czyli od tego 

momentu będziemy naliczać proporcjonalnie.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zauważył, że to nie będzie zapisane 

w uchwale.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie. To będzie generalna zasada,  

że w momencie objęcia stanowiska nabywa się uprawnienia. W przypadku dyrektorów, 

wicedyrektorów, wszystkich pozostałych stanowisk kierowniczych również nie ma tego 

zapisu.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że można uznać, 

że Zarząd zapoznał się z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody. Zapytał,  

czy powinniśmy podjąć jakieś kroki w stosunku do Rady, napisać do pana 

przewodniczącego, że rekomendujemy pozostawić to bez dalszego biegu.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że trudno jej się wypowiedzieć.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że pan 

przewodniczący przysłał to rozstrzygnięcie.  

 Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że to jest na dysku.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z rozstrzygnięciem nadzorczym 

Wojewody Łódzkiego z dnia 24.08.2022 r. znak: PNIK-I.4131.868.2022 dotyczącym 

uchwały Nr LVII/337/22 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 22.07.2022 r. w sprawie 

określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 

roku szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska 

kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz określenia zasad zaliczania  

do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że kolejna 

dodatkowa sprawa to Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej Uchwałę Nr LVII/336/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego 

wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków  

do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński i przekazanie do konsultacji związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli. Zaznaczył, że mówił już o tym na sesji Rady Powiatu,  

że rozporządzeniem przez ministra został wprowadzony mentor, który ma zastąpić 

opiekuna stażu i w związku z tym powinniśmy wprowadzić mentora w naszym 

Regulaminie określającym wysokość stawek (…). Stąd propozycja uchwały Rady 

Powiatu i zgodnie z procedurą proponuje się, aby Zarząd zaakceptował tę propozycję 

i przekazał związkom zawodowym do konsultacji. Udzielił głosu pani naczelnik 

Zygmunt.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotową sprawę.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Dopytał, czy ten tryb normalnie będzie trwał tak długo.  

   Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że biorąc pod uwagę doświadczenia w pracy  

ze związkami nie przyjmuje tego długiego okresu. Jej zdaniem to jest sprawa dosyć 

formalna i w jej odczuciu związki nie powinny mieć żadnych zastrzeżeń. Wydaje jej 

się, że to można zrobić dosyć szybko, ale nie może za to ręczyć.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem proponowanego projektu uchwały i przekazaniem do konsultacji.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt  

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę Nr LVII/336/22 w sprawie 

przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński i przekazał do konsultacji 

związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 17 

Wolne wnioski. 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma jakieś wolne wnioski. Nikt nie zgłosił wolnych wniosków. 

 

 

 

   Na CXLVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

złożone.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



30 
 

Pkt 18 

Zamknięcie CXLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CXLVIII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


